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天外飞仙来喝彩，恭贺新婚百花开。汩汩暖流奔入海，点点滴滴都是爱。洞房花烛沙漏快，红绡帐里谁更坏。地老天荒这一拜，天上人间不分开。祝：新婚愉快！万书范文网搜集的《温馨浪漫婚礼英语祝福语》，仅供大家借鉴！ 【篇一】 1.You two are...
天外飞仙来喝彩，恭贺新婚百花开。汩汩暖流奔入海，点点滴滴都是爱。洞房花烛沙漏快，红绡帐里谁更坏。地老天荒这一拜，天上人间不分开。祝：新婚愉快！万书范文网搜集的《温馨浪漫婚礼英语祝福语》，仅供大家借鉴！
【篇一】
1.You two are a perfect match. Here\'s wishing you both a lifetime of happiness. 你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
2.We never knew two people better suited to each other. 我们从未见过如此般配的一对。
3.You\'re the luckiest guy in the world. 你是世界上最幸运的人儿。
4.He must be extra special, because he is marrying a lovely girl. 新娘如此可爱， 新郎必定英俊不凡。
5.A wish to two happy people for a future of dreams comes true, Congratulations! 祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。祝贺你们!
6.Only once in a lifetime that a special dream comes true. And suddenly your entire world seems beautiful and new. Best wishes always! 一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。 祝永远幸福!
7.May the joy you share on your wedding day Be the kind you\'ll share all along life\'s way. 愿你俩婚礼之日分享的喜悦， 将伴随你俩共度人生的岁月。
8.God bless you and yours, and surround you ever with his blessing. 愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
9.May you two always be in love! May happiness increase with age. 愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与年俱增。
10.Wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true. 但愿天从人愿，幸福与爱情无边!
【篇二】
01. A wish to two happy people for a future of dreams comes true,
Congratulations!
01. 祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。
祝贺你们!
02. Only once in a lifetime that a special dream comes true.
And suddenly your entire world seems beautiful and new.
Best wishes always!
02. 一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。祝永远幸福!
03. You two are a perfect match. Here\'s wishing you both a lifetime of happiness.
03. 你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
04. We never knew two people better suited to each other.
04. 我们从未见过如此般配的一对。
05. You\'re the luckiest guy in the world.
05. 你是世界上最幸运的人儿。
06. God bless you and yours, and surround you ever with his blessing.
06. 愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
07. May you two always be in love! May happiness increase with age.
07. 愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与年俱增。
08 .Wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true.
08. 但愿天从人愿，幸福与爱情无边!
09. He must be extra special,
because he is marrying a lovely girl.
09. 新娘如此可爱，
新郎必定英俊不凡。
10. May the joy you share on your wedding day
Be the kind you\'ll share all along life\'s way.
10. 愿你俩婚礼之日分享的喜悦，
将伴随你俩共度人生的岁月。
【篇三】
1、在这春暧花开、群芳吐艳的日子里，你俩永结同好，正所谓天生一对、地生一双！祝愿你俩恩恩爱爱，白头偕老！
in this spring warms bloom， qunfang \'s day， you two are good， together forever is born of a couple， born a pair of！ wish you both boon conjugal love， grow old together！
2、良缘喜结成新婚，佳偶天成定三生。洞房花烛浴爱河，春宵一刻胜千金。愿幸福、甜蜜、激情、温馨伴你们一世一生！
formed a new alliance xi， darling tiancheng stroke。 wedding in love and having a daughter。 may happiness and sweetness， passion， warmth， you i of life！
3、执子之手的感动，也子偕老的温情。祝福你们的爱，是开满玫瑰的五月花园。只愿幸福快乐的从此一生相伴！结婚快乐。
moved by hand， and son xielao warmth。 wish you love， is full of rose garden in may。 only by the happiness of life from now on！ happy marriage。
4、婚姻是神所设立的，美满的婚姻是神所赐恩的；愿我们的神将天上所有的福，地里所藏的福，都赐给你们和你们的家庭！
marriage is established by god， a good marriage is god giveth grace； may our god will blessings of heaven， blessings of the deep， have given to you and your family！
5、恭喜你！告别单身了，也表示你找到真爱了，身为你的朋友，也真的为你感到高兴，祝你新婚快乐，甜甜密密，幸福美满。
congratulations to you！ say goodbye to the single， also said you find true love， as your friend， also really happy for you， i wish you a happy wedding， sweet tightly， happiness。
6、步入婚姻的殿堂，从此你的人生芬芳，请把快乐深藏，把幸福包装，忘掉烦恼忧伤，把握生活地久天长，祝你婚姻快乐，早生贵子。
enters marital the palace， from now on you life happiness， happy deep， please wrap happiness， mellow sorrow， grasp the life forever， i wish you a happy marriage， early birth。
7、在这个特殊的日子里祝你们婚姻美满，祝你们的爱犒甜甜蜜蜜，圆圆满满，幸幸福福，心心相印，永结同心，相亲相爱，百年好合。
on this special day i wish you a happy marriage， i wish you love this chamber sweet， festive， her love of happiness， mutual affinity， knot， love each other， good luck in one hundred。
8、红红的殿堂，红红的“喜喜”字，铺天盖地，今天是你的大喜日子，我代表所有曾经得到过你帮助的朋友们，在此祝福你，好人一生平安，幸福快乐到永远。
red， red xi xi word， blanket， it\'s your big day today， i represent all of the people who ever get your help， in this blessing you， the good life of peace and happiness forever。
9、带上诚挚的祝福，送上新婚的祈愿。亲爱的，就算你的爱飘零不见，我也会守护我们的从前，让记忆在心中开花结果，记住你的美，记住你的好。
to bring sincere blessings， wish。 dear， if you love faded and fallen， i also can protect our once upon a time， let the memory in blossom in the heart， remember your beauty， remember your good。
10、灿烂的言语只能点缀感情，如果我沉默，也不代表我不在乎你。你今后的人生，请和我一起，踏上新婚之旅，欣赏路途美丽，享受人生乐趣。
brilliant speech only ornament feelings， if i am silent， doesn\'t mean i don\'t care about you， too。 the rest of your life， please come with me， the new journey， enjoy the journey is beautiful， enjoy life。
11、愿你俩在以后的二人世界中，用爱去缠着对方，彼此互相体谅和关怀，共同分享今后的苦与乐。敬祝新婚快乐，百年好合，永结同心！
i wish you much in the later two people world， with love to tease each other， care and consideration for each other， share the suffering and joy in the future。 for a happy wedding， one hundred， tie the knot！
12、祝你新婚快乐幸福美满，灯下一对幸福侣，洞房两朵爱情花，金屋笙歌偕彩风，洞房花烛喜乘龙。恭喜你们步入爱的殿堂，祝百年好合。
wish happiness on your wedding day， the light a happy couple， bridal chamber， two love flowers golden color and accompanying wind， wedding like lapras。 congratulations you enter the palace of love， i wish good luck in one hundred。
13、当幸福的钟声响起来，一对新人面对美好的未来，献上我最真诚的祝福，愿你俩新婚快乐！永结同心！美好的时刻直到天长地久，爱到天荒地老！
when the happiness of the bell sound， a couple in the face of a better future， my most sincere wishes， may you two happy wedding！ knot！ wonderful moment until the everlasting， love to the glebe\'s old！
14、春天初聚首，爱情大业算开头；夏天并肩走，花前月下话温柔；秋天手牵手，海誓山盟语长久；冬天宴亲友，相约吉日进婚楼。
together at the beginning of spring， love of calculate the beginning； summer go side by side， and flowers words gentleness； hand in hand， autumn vows of eternal love words for a long time； a winter banquet， meet day into marriage。
15、轻轻走过红毯，在上帝面前许下，交换戒指后你们就是左右手了，谁也少不了谁了，虽然偶尔会有争吵，但那是生活的调味剂，好好珍惜。幸福一辈子。
gently walked the red carpet， make promise before god， exchange rings after you left is right， who also not who， although sometimes quarrel， but that is the spice of life， cherish。 happiness for a lifetime。
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